
BOA.0002.2.4.2024 

RADA MIEJSKA PNIEWY 

 

PROTOKÓŁ NR IV/24 

z IV sesji Rady Miejskiej Pniewy,  

odbytej w dniu 27 czerwca 2024 r.  

w Bibliotece Publicznej Miasta i Gminy CK Pniewy ul. Wolności 6  

 

IV sesję Rady Miejskiej Pniewy rozpoczęto w dniu 27 czerwca  2024 r.  

o godz. 16.00 i zakończono w dniu 27 czerwca  2024 r. o godz. 18.08. 

 

Na ogólna liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczyło 14 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrz Gminy – Jarosław Szurka 

2. Zastępca Burmistrza Gminy – Ryszard Napierała 

3. Radni Powiatu Szamotulskiego 

− Adam Woropaj 

4. Skarbnik Gminy – Elżbieta Bandurowicz 

5. Pracownicy Urzędu Miejskiego Pniewy  

6. Kierownicy Gminnych Jednostek Organizacyjnych 

7. Sołtysi Gminy Pniewy 

Lista obecności gości stanowi załącznik 2 i 3 do niniejszego protokołu  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z III sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 



6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

8. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2023 rok.  

9. Informacja z działalności Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Centrum Kultury 

Pniewy.  

10. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy gminy Pniewy z organizacjami 

pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w roku 2023.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia przedstawiciela Gminy Pniewy w 

stowarzyszeniu Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów Samorządowych. 

(druk 18/24) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia przedstawiciela Gminy Pniewy w 

Stowarzyszeniu Gmin i Powiatów Wielkopolski. (druk 19/24) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy 

Pniewy.(druk 20/24) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zbycie nieruchomości.(druk 21/24) 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku najmu nieruchomości w 

drodze przetargu. (druk 22/24) 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. (druk 23/24) 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi . (druk 24/24)  

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Nowotomyskiemu. (druk 25/24) 

19. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024.(druk 26/24) 

20. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pniewy na lata 2024-2032. (druk 27/24) 

21. Interpelacje i zapytania radnych. 

22. Wolne wnioski i informacje. 

23. Zakończenie. 

 

1. Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Paweł Prętki dokonał otwarcia IV sesji, 

witając radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Gminy Pniewy Jarosława Szurkę, 

Radnych Powiatu Szamotulskiego, Zastępcę Burmistrza, Skarbnika oraz Sekretarza 



Gminy, pracowników Urzędu Miejskiego, oraz wszystkich obserwujących obrady 

online. 

Przewodniczący poinformował zgodnie z wymogami RODO, że obrady Rady 

Miejskiej Pniewy są transmitowane na żywo i utrwalane. Szczegółowe informacje i 

nagrania dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego i w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Jednocześnie przypomniał, że wszelkie wystąpienia i 

wypowiedzi poszczególnych osób muszą być zgodne z obowiązującymi przepisami 

dotyczącymi ochrony danych osobowych.  

Ponadto poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o dostępności cyfrowej 

transmisje sesji podlegają transkrypcji.  

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Paweł Prętki zwrócił się do radnych o 

potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Na tej podstawie stwierdził, że na 

ogólną liczbę 15 radnych – w sesji potwierdziło obecność 14, co wobec ustawowego 

składu Rady stanowi kworum umożliwiające kontynuację obrad jak i podejmowanie 

prawomocnych uchwał.  

Nieobecny radny Krzysztof Matuszak 

 

3. Przyjęcie protokołu z III sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Paweł Prętki poinformował, że protokół 

został przesłany radnym elektronicznie oraz był dostępny w formie analogowej w 

Biurze Rady. Zapytał, czy Rada przyjmuje niniejszy protokół bez czytania, bądź 

zgłasza w tym przedmiocie uwagi? 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z III sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł Prętki, Karol Pściuk, 

Maciej Ratajczak, Jacek Siminiak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, Jolanta 

Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Matuszak 

 

4. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki odczytał wniosek Burmistrza Gminy  o 

wprowadzenie zmian do porządku obrad polegających na  dodaniu następujących 

punktów:  

1) podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych (druk 28/24), 

2) podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia radnych Rady Miejskiej Pniewy do 

Komitetu Rewitalizacji Gminy Pniewy (druk 29/24). 

Wniosek Burmistrza stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

wniosku Burmistrza Gminy o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie emisji obligacji komunalnych - druk 28/24.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł Prętki, Karol Pściuk, 

Maciej Ratajczak, Jacek Siminiak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, Jolanta 

Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Matuszak 

 

 

 



Głosowano w sprawie: 

wniosku Burmistrza Gminy o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie wyznaczenia Radnych Rady Miejskiej Pniewy do Komitetu Rewitalizacji 

Gminy Pniewy - druk nr 29/24.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł Prętki, Karol Pściuk, 

Maciej Ratajczak, Jacek Siminiak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, Jolanta 

Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Matuszak 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z III sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

8. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2023 rok.  

9. Informacja z działalności Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Centrum Kultury 

Pniewy.  

10. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy gminy Pniewy z organizacjami 

pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w roku 2023.  



11. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia przedstawiciela Gminy Pniewy w 

stowarzyszeniu Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów Samorządowych. 

(druk 18/24) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia przedstawiciela Gminy Pniewy w 

Stowarzyszeniu Gmin i Powiatów Wielkopolski. (druk 19/24) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy 

Pniewy.(druk 20/24) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zbycie nieruchomości.(druk 21/24) 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku najmu nieruchomości w 

drodze przetargu. (druk 22/24) 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. (druk 23/24) 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi . (druk 24/24)  

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Nowotomyskiemu. (druk 25/24) 

19. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych (druk 28/24), 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia radnych Rady Miejskiej Pniewy do 

Komitetu Rewitalizacji Gminy Pniewy (druk 29/24). 

21. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024.(druk 26/24) 

22. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pniewy na lata 2024-2032. (druk 27/24) 

23. Interpelacje i zapytania radnych. 

24. Wolne wnioski i informacje. 

25. Zakończenie. 

 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki poinformował, że ww. informacja 

dostępna jest w systemie eSesja i radni mieli możliwość zapoznania. Zapytał, czy do 

przedstawionej informacji są zapytania? 

Brak pytań. 

Informacja Przewodniczącego Rady stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

 

 



6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki poinformował, że ww. sprawozdanie 

wraz z kalendarzem burmistrza dostępne jest w systemie eSesja i radni mieli 

możliwość zapoznania. Zapytał, czy do przedstawionego sprawozdania są 

zapytania? 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

 

W odniesieniu do informacji Burmistrza zapytanie złożył radny Jacek Piechocki w 

sprawie zaproszonych delegacji miast partnerskich na Dni Pniew. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Gminy Jarosław Przewoźny. 

 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że nie złożono na piśmie 

żadnych wniosków. 

 

8. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2023 rok.  

Informacji do przedmiotowego punktu udzieliła Dyrektor Centrum Usług Społecznych 

Bernadeta Markiewicz zgodnie z załącznikiem nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Pytanie do przedstawionego tematu złożył przewodniczący Rady. Odpowiedzi 

udzieliła Dyrektor Bernadeta Markiewicz. 

 

9. Informacja z działalności Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Centrum 

Kultury Pniewy.  

Informacji do przedmiotowego punktu udzieliła Dyrektor Biblioteki Publicznej MiG 

Centrum Kultury Pniewy Joanna Superczyńska zgodnie z załącznikiem nr 8 do 

niniejszego protokołu. Ponadto zaprezentowany został materiał filmowy z 

tegorocznych Dni Pniew. 

 

W odniesieniu do przedstawionej informacji głosy zabrali radni: 

− Jacek Piechocki, 

− Tomasz Fliger, 

− Jolanta Wiśniewska, 



− Szymon Krawczyk, 

− Paweł Prętki. 

 

Głos zabrał również burmistrz Jarosław Szurka dziękując Pani Dyrektor za działalność, 

a w szczególności organizację Dni Pniew. Zaprosił również obecnych do udziału w 

zaplanowanych na wrzesień obchodach upamiętniających wybuch II wojny światowej. 

 

10. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy gminy Pniewy z 

organizacjami pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w roku 2023.  

Przedmiotowe sprawozdanie omówiła Referent Iwona Nowak zgodnie z załącznikiem 

nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

O godz. 17.04 przewodniczący Rady ogłosił 20.minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie wznowił obrady. 

 

Po przerwie obrady opuścił radny Jacek Siminiak. 

Na sesję przybył radny Krzysztof Matuszak. 

Skład Rady – 14 osób. 

Przewodniczący Rady poprosił o sprawdzenie kworum. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia przedstawiciela Gminy Pniewy w 

stowarzyszeniu Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów 

Samorządowych. (druk 18/24) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza Ryszard Napierała. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Karol Pściuk przedstawił 

pozytywną opinię Komisji w odniesieniu do ww. projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie ustanowienia przedstawiciela Gminy Pniewy w stowarzyszeniu 

Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów Samorządowych. (druk 18/24).  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR IV/18/24 

w sprawie ustanowienia przedstawiciela Gminy Pniewy w stowarzyszeniu 

Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów Samorządowych 

Uchwała stanowi załącznik 10 do niniejszego protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia przedstawiciela Gminy Pniewy w 

Stowarzyszeniu Gmin i Powiatów Wielkopolski. (druk 19/24) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza Ryszard Napierała. 

 

W odniesieniu do projektu głos zabrał radny Jacek Piechocki, który zapytał o 

aktywność Gminy Pniewy w stowarzyszeniach. Ponadto zwrócił uwagę na aspekt 

pozyskiwania inwestorów. 

Odpowiedzi udzielił zastępca burmistrza Ryszard Napierała. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Karol Pściuk  przedstawił 

pozytywną opinię Komisji w odniesieniu do ww. projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie ustanowienia przedstawiciela Gminy Pniewy w Stowarzyszeniu 



Gmin i Powiatów Wielkopolski. (druk 19/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR IV/19/24 

w sprawie ustanowienia przedstawiciela Gminy Pniewy w Stowarzyszeniu 

Gmin i Powiatów Wielkopolski 

Uchwała stanowi załącznik 11 do niniejszego protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego 

gminy Pniewy.(druk 20A/24). 

Niniejszy projekt uchwały przedstawił kierownik Ref. IGP Jacek Korpik. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Karol Pściuk  przedstawił 

pozytywną opinię Komisji w odniesieniu do ww. projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy 

Pniewy.(druk 20A/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR IV/20/24 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Pniewy 

Uchwała stanowi załącznik 12 do niniejszego protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zbycie nieruchomości.(druk 21/24) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawiła inspektor Hanna Matuszczak-Smorawska. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Karol Pściuk  przedstawił 

pozytywną opinię Komisji w odniesieniu do ww. projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie zgody na zbycie nieruchomości.(druk 21/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 

 



NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR IV/21/24 

w sprawie zgody na zbycie nieruchomości  

Uchwała stanowi załącznik 13 do niniejszego protokołu. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku najmu nieruchomości 

w drodze przetargu. (druk 22/24) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawiła inspektor Hanna Matuszczak-Smorawska. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Jacek Siminiak przedstawił 

pozytywną opinię Komisji w odniesieniu do ww. projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku najmu nieruchomości w drodze 

przetargu. (druk 22/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 



UCHWAŁĘ NR IV/22/24 

w sprawie zwolnienia z obowiązku najmu nieruchomości w drodze przetargu 

Uchwała stanowi załącznik 14 do niniejszego protokołu. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. (druk 23/24) 

Informację do przedmiotowego punktu sesji przedstawił przewodniczący Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Tomasz Fliger. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Fliger przedstawił pozytywną opinię Komisji w 

odniesieniu do ww. projektu uchwały. 

 

Radny Kamil Pogorzelczyk poprosił o wyłączenie z głosowania nad uchwałą. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. (druk 23/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Karol Pściuk, 

Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, Jolanta Wiśniewska 

BRAK GŁOSU (1) 

Kamil Pogorzelczyk 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR IV/23/24 

w sprawie rozpatrzenia skargi 

Uchwała stanowi załącznik 15 do niniejszego protokołu. 



17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi . (druk 24/24) 

Informację do przedmiotowego punktu sesji przedstawił przewodniczący Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Tomasz Fliger. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Fliger przedstawił pozytywną opinię Komisji w 

odniesieniu do ww. projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi . (druk 24/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR IV/24/24 

w sprawie rozpatrzenia skargi 

Uchwała stanowi załącznik 16 do niniejszego protokołu. 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Nowotomyskiemu. (druk 25/24) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawiła skarbnik Elżbieta Bandurowicz. 

 



Burmistrz Jarosław Szurka poinformował, że w dniu dzisiejszym miał okazję 

zapoznać się z nowoczesną technologią  bloku operacyjnego szpitala w Nowym 

Tomyślu. Potwierdził potrzebę udzielenia pomocy finansowej. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Szymon Kowalewicz przedstawił 

pozytywną opinię Komisji w odniesieniu do ww. projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Nowotomyskiemu. (druk 25/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR IV/25/24 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Nowotomyskiemu 

Uchwała stanowi załącznik 17 do niniejszego protokołu. 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych (druk 28/24) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawiła skarbnik Elżbieta Bandurowicz. 

 



Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Szymon Kowalewicz przedstawił 

pozytywną opinię Komisji w odniesieniu do ww. projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych. (druk 28/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR IV/26/24 

w sprawie emisji obligacji komunalnych  

Uchwała stanowi załącznik 18 do niniejszego protokołu. 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia radnych Rady Miejskiej Pniewy do 

Komitetu Rewitalizacji Gminy Pniewy (druk 29/24). 

Niniejszy projekt uchwały przedstawiła kierownik Ref. Środków Zewnętrznych 

Aleksandra Gularek. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Karol Pściuk przedstawił 

pozytywną opinię Komisji w odniesieniu do ww. projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie wyznaczenia radnych Rady Miejskiej Pniewy do Komitetu 



Rewitalizacji Gminy Pniewy. (druk 29/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR IV/27/24 

wyznaczenia radnych Rady Miejskiej Pniewy do Komitetu Rewitalizacji  

Gminy Pniewy 

Uchwała stanowi załącznik 19 do niniejszego protokołu 

 

21. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024.(druk 26/24) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawiła skarbnik Elżbieta Bandurowicz. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Szymon Kowalewicz przedstawił 

pozytywną opinię Komisji w odniesieniu do ww. projektu uchwały. 

 

O godz. 18.01. obrady opuściła radna Bernadeta Werner i nie brała udziału w 

głosowaniu. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024.(druk 26/24).  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Jolanta Wiśniewska 

BRAK GŁOSU (1) 

Bernadeta Werner 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR IV/28/24 

o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024 

Uchwała stanowi załącznik 20 do niniejszego protokołu. 

 

22. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pniewy na lata 2024-2032. (druk 27/24) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawiła skarbnik Elżbieta Bandurowicz. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Szymon Kowalewicz przedstawił 

pozytywną opinię Komisji w odniesieniu do ww. projektu uchwały. 

Radny Krzysztof Matuszak odniósł się do przedsięwzięcia budowy skateparku. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Jarosław Szurka. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pniewy na lata 2024-2032. (druk 27/24).  

 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł Prętki, Karol Pściuk, 

Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Jolanta Wiśniewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Matuszak 

BRAK GŁOSU (1) 

Bernadeta Werner 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 12. 

Głosami za przy 1. wstrzymującym 

UCHWAŁĘ NR IV/29/24 

o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pniewy 

na lata 2024-2032 

Uchwała stanowi załącznik 21 do niniejszego protokołu. 

 

23. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Paweł Prętki odczytał interpelacje i zapytania, które wpłynęły 

w okresie międzysesyjnym oraz odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzedniej 

sesji: 

1) zapytanie radnego Krzysztofa Matuszaka z dn. 19.06.24 r. dotyczące 

przedsięwzięcia budowy skateparku przy ul. Ks. Kan. M.Maciejewskiego w 

Pniewach wraz z odpowiedzią z dnia 25.06.24 r.; 

2) odpowiedź na interpelację radnej Magdaleny Koniecznej z dn. 19.06.24 r. w 

sprawie remontu ul. Krótkiej w Pnewach; 

3) interpelacja radnego Szymona Krawczyka z dn. 24.06.24 r. w sprawie 

naprawy chodników na ulicy Kowalskiej; 

4) odpowiedź na interpelację radnego Karola Pściuka z dn. 24.06.24 r. 

 



O godz. 18.07 na sesję powróciła radna Bernadeta Werner. 

 

24. Wolne wnioski i informacje. 

Brak 

 

25. Zakończenie. 

Z uwagi na zrealizowanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy 

Paweł Prętki podziękował uczestnikom za udział i IV sesję Rady Miejskiej uznał za 

zakończoną. 

 

Sporządziła            Przewodniczący Rady Miejskiej 

Magda Balcer                                Paweł Prętki 

  


